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Dyrektor sportowy AS Roma - Walter Sabtaini wypowiedział się dziś na

temat planów transferowych ekipy Giallorossich. 

 

W ostatnich tygodniach zespół Stołecznych łączony jest z wieloma graczami. Po

potwierdzeniu sprowadzenia z drużyny Corinthians zawodnika Leandro Castana,

Sabatini wypowiedział się na temat innych, łączonych z Romą, pomocników.

 

- Praca nad zakupem Michaela Bradleya jest obiecująca. Mogę zapewnić, że nie jest

to wymysł dziennikarzy.

 

- Bradley to pragmatyczny zawodnik, pewny siebie. Wie jak grać i w jaki sposób

wygrywać. Byłbym zaszczycony, gdyby udało się nam go sprowadzić.

 

Roma łączona jest także z graczem Genoi, Panagiotisem Tachtsidisem.

Zawodnik zanotował świetne występy w ekipie Verony, do której był wypożyczony.

 

- Tachtsidis był prośbą Zemana, a ja mam do niego pełne zaufanie. Powiedział mi,

że chce uczynić z tego zawodnika prawdziwego mistrza. Potrafi świetnie podać, ma

dobrą lewą nogę.  

 

Mattia Destro

 

- Destro jest zarówno zawodnikiem Sieny jak i Genoi. Obydwie drużyny go chcą. Póki

co przyglądamy się sytuacji. Chcemy być gotowi w przypadku pojawienia

się możliwości zakupu.

 

Sabatini potwierdził, że Pablo Osvaldo pozostanie w Rzymie. Angel Ogbonna

natomiast, nie zasili szeregów Romy. Dobrą wiadomością jest fakt, że ekipa

Giallorossi pozyska prawego obrońcę. Na pytanie dotyczące zagranicznych zakupów
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Sabatini powiedział:

 

- Na włoskim rynku transferowym nie ma zbyt wielu ciekawych graczy. Jeżeli jakiś

się pojawi, bardzo ciężko go pozyskać. Ogbonna dla przykładu jest zbyt drogi.

Płacenie takich pieniędzy za zawodnika, który wychodzi z Serie B jest ryzykowne.

 

- To oczywiste, że naszym celem jest Liga Mistrzów. Zbuduję silny zespół. Będziemy

konkurencyjni. - zakończył Sabatini.
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